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1. Opening 
 
De afdelingsvoorzitter heet de aanwezigen welkom en opent de vergadering. 

2. Vaststelling conceptagenda 
 
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.  

3. Mededelingen  
 
Geen mededelingen.  

4. Bespreking coalitie-akkoord 

Marjolein Moorman introduceert het Amsterdams Akkoord 2022-2026. Het akkoord wordt onterecht 
niet door iedereen als ambitieus gezien: het is zo ambitieus als maar kan. Het akkoord is 
doordesemd van ongelijk investeren voor gelijke kansen. De eerste pijler is de solidaire stad met 
gelijke kansen voor iedereen, met investeringen in onderwijs, armoedebestrijding, zorg en 
jeugdzorg en veiligheid. De tweede pijler is een groene toekomst voor ons allemaal, met onder 
meer een isolatiefonds van 30 miljoen om vooral goedkopere woningen duurzamer te maken. De 
derde pijler gaat over verantwoorde groei: er moet gebouwd worden op een manier dat de stad 
voor iedereen betaalbaar blijft. Het akkoord is op hoofdlijnen goed in lijn met het 
verkiezingsprogramma. De financiële situatie voor de gemeente is de komende jaren erg moeilijk, 
dat maakt keuzes noodzakelijk, maar maakt het ook extra bijzonder dat het gelukt is cruciale 
investeringen te doen voor gelijke kansen. 
  
Arina Angerman is blij met de passages over diversiteit en inclusiviteit. Ze vraagt hoe het college 
wil zorgen dat digitale ontwikkelingen voor iedereen te volgen blijven. Marjolein is trots op het zeer 
diverse team, waaronder het nieuwe fractiebestuur. De coalitie wil hele concrete investeringen doen 
om laaggeletterden te helpen met digitale vaardigheden. 
  
Wiljan Linders is onder de indruk van het akkoord en vraagt waar Marjolein van baalt en waar ze 
het hardst voor moest strijden. Marjolein zegt dat de financiële omstandigheden ervoor zorgden 
dat alle onderhandelaars erg oplossingsgericht waren. De lastenverzwaringen in deze tijd doen wel 
pijn. 
  
Bea de Buisonje, dagelijks bestuurder bij het waterschap, vindt dat water te weinig aan bod is 
gekomen. Dit raakt aan de tweedeling, want mensen met een kleinere beurs zijn kwetsbaarder 
voor wateruitdagingen. Ze roept op tot meer aandacht en samenwerking. Marjolein vindt het een 
belangrijk punt en zal dat blijven benoemen. 
  
Bob Maas vindt dat er goede dingen in het akkoord staan, maar krijgt ook buikpijn van een aantal 
zaken. Wonen was prioriteit nr. 1 in de campagne. Maar de PvdA heeft noch wonen noch 
volkshuisvesting noch grond en RO in portefeuille gekregen. Ook het akkoord bevat teleurstellende 
zaken, zoals dat de verkoop van sociale woningen door kan gaan, het faciliteren van verkamering 
en het idee dat singles voorzieningen moeten delen. 
  
Marjolein zegt dat bewust is gekozen voor de 3-3-3 verdeling, om gelijkwaardigheid tussen de 
coalitiepartijen te creëren en vanwege het grote aantal taken. Wonen was in de campagne 
inderdaad enorm belangrijk, maar kansengelijkheid was het grootste thema, en het is enorm 
belangrijk dat je dan ook laat zien daarop door te gaan; om die reden is gekozen voor de 
portefeuille onderwijs, jeugd en armoedebestrijding. De economie en arbeidsmarkt zijn ook zeer 
belangrijk, gezien oa de tekorten in veel sectoren, en dus past de portefeuille EZ ook goed bij de 
PvdA. Financiën, de derde portefeuille, is de spelverdeler en zeker in crisistijd cruciaal. Het doet 
zeker pijn dat wonen niet bij de PvdA is terecht gekomen, ook omdat hierop de grootste verschillen 
tussen de partijen zitten. Marjolein heeft wel duidelijk gemaakt dat drie wethouders plus wonen 
voor D66 te veel zou zijn. Daarom heeft D66 wel woningbouw, maar niet wonen als geheel: ook de 
portefeuille volkshuisvesting is terug en ligt bij linkse partij GroenLinks. Het verplicht delen van 
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voorzieningen zal niet plaatsvinden, hooguit wordt de vrijwillige mogelijkheid voor een klein deel 
van de voorraad verkend. Het coalitie-akkoord is erg sociaal-democratisch, ook op wonen, en de 
fractie zal daarop toezien.  
  
De ALV spreekt vervolgens aan drie tafels met fractieleden over deelonderwerpen uit het akkoord. 
  
Vervolgens wordt aan de ALV de vraag voorgelegd of die kan instemmen met PvdA-deelname aan 
de coalitie, op basis van het akkoord. Per handopsteken wordt daarmee unaniem ingestemd. 
  

5. Afscheid Egbert de Vries 

Marjolein bedankt Egbert de Vries. Egbert sprong op een moeilijk moment in als wethouder met 
een omvangrijke portefeuille van verkeer, vervoer en kades en bruggen. Egbert is een zeer warm, 
sympathiek mens met ongelooflijke kennis van zaken; een inhoudelijk zeer sterk “safe pair of 
hands.” Hij vulde de portefeuille op zeer sociaal-democratische wijze in en was overal zeer actief en 
zichtbaar. Hij was bovendien erg goed ingevoerd in alle portefeuilles en wist het college zo voor 
diverse misstappen te behoeden. Toewijding aan de sociaal democratie, stad en mensen typeren 
Egbert. De afgelopen week was daarom ook moeilijk, en juist daarom is er bewondering voor hoe 
Egbert daarmee omgaat: rustig, toegewijd en doen wat mogelijk is. De PvdA is Egbert zeer 
dankbaar, en verkeert gelukkig in de wetenschap dat we Egbert nog vaak gaan zien. 
  
Egbert spreekt ook een dankwoord uit. De PvdA is een rode familie, met inhoud, tegenspraak en 
activisme maar ook een familiegevoel. Hij bedankt Marjolein voor 1,5 jaar heel goed samenwerken, 
en waardeert enorm hoe ze het hele element van klassenstrijd nieuwe inhoud en woorden heeft 
gegeven. Hij bedankt ook de vorige fractie voor de steun en het inhoudelijke debat. Het 
wethouderschap was na een levenslang actief te zijn in de partij een cadeautje voor Egbert, en hij 
heeft alles gegeven en eruit gehaald wat kon. We zullen hem zeker weer terugzien in de partij en 
daarbuiten. 
  

5. Voorstellen nieuwe wethouders 

De nieuwe wethouders stellen zich voor. Hester van Buren kwam lang geleden als Friezin naar 
Amsterdam, zette zich altijd in voor gelijke kansen in met name de woningsector, en is momenteel 
directeur-bestuurder van Rochdale. Ze is zeer blij eindelijk haar ‘coming out’ als sociaal-democraat 
te kunnen beleven en ziet veel mogelijkheden in de portefeuille financien, personeel & organisatie 
en Schiphol en havens. Sofyan Mbarki kennen we uiteraard al langer, als ras-Amsterdammer en 
fractievoorzitter. Hij ziet veel mogelijkheden om binnen zijn portefeuille aan de slag te gaan voor 
een eerlijke economie met goede en zekere banen, minder personeelstekorten en minder 
dominantie van bijvoorbeeld flitsbezorging. Hij is ook heel blij met sport in de portefeuille: het 
winnen van de Champions League is het doel. 
  
Marjolein en Toon lichten nog toe dat de werving van stadsdeelbestuurders nog niet is afgerond. De 
PvdA zal in alle stadsdelen een bestuurder leveren, en in Oost, Zuid-Oost en Noord de voorzitter. 
De commissie (bestaande uit Marjolein, Toon en Amel Namane) spreekt vrijdag nog met 
kandidaten. De namen zullen waarschijnlijk na Pinksteren bekendgemaakt worden. In het kader 
van breed draagvlak zullen Bij1 in ZuidOost en de VVD in Zuid ook een bestuurder leveren, die 
overigens ook gehouden zullen zijn aan het coalitie-akkoord. 
  

6. Procesvoorstel bestuursverkiezingen 

Stephan Antuma legt uit dat de termijn van de zitten bestuursleden in het najaar afloopt. Het 
bestuur doet nu een procesvoorstel voor de inrichting, termijnen en verkiezingsprocedure van het 
nieuwe bestuur. Het voorstel is om het aantal bestuursleden terug te brengen van 11 naar 8, 
waarbij ook de algemeen bestuursleden vaste portefeuilles krijgen. De termijnen zullen twee jaar 
duren. Daarbij gelkdt een ‘dakpanconstructie’: de eerste keer wordt een deel van de bestuursleden 
maar voor 1 jaar gekozen, zodat daarna ieder jaar een deel van het bestuur wisselt. Nenita la Rose 
is gevraagd als voorzitter van de kandidaatstellingscommissie. Die commissie zal in juli en 
augustus werving en selectie uitvoeren. De ALV stemt in met het procesvoorstel. 
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7. Rondvraag en sluiting 
 
Er is geen gebruik gemaakt van de rondvraag en de voorzitter sluit de vergadering. 


